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Punkt   Tid   Titel   og   beskrivelse   Ini�eret   af/     
intro   ved   

Dialog   (D)   
Orientering   (O)   
Beslutning   (B)   

1   17.00-17.10   Fra   elevrådet     O   
Ref          

2   17.10-17.20   Fra   medarbejderne       O   
Ref    Medtages   under   de   enkelte   punkter       

3   17.20   -   17.40   Økonomi   -   budget.   skoleleder   Ole   Pedersen   
fremlægger   udkast   �l   budget   for   de�e   skoleår.   

Ole   D   

Ref    Der   er   udarbejdet   budgetopfølgning   pr.   januar   
måned   2021   (indeholder   fak�ske   tal   �l   og   med   
december   2020).   

  
Der   er   p.t.   konteret   en   ekstraordinær   udgi�   kr.   
986.000   �l   SP-rammen   for   hele   budgetperioden.   Det   
vides   p.t   ikke   om   der   kommer   yderligere   udgi�er   �l   
SP.   

  
Der   er   i   budge�et   indregnet   følgende   beløb:   
SP-rammen   på   402.000;   kr.   436.000   �l   6.   ferieuge;     
kr.   150.000   �l   overarbejde   og   kr.   290.000   �l   vikarer.   

  
Der   er   afsat   kr.   1.614.228   �l   dri�sforbrug.     

  
Der   er   udarbejdet   budget   i   OPUS,   der   viser   
fordelingen   af   dri�sforbruget   på   enkelte   kon�,   der   
kan   danne   grundlag   for   den   frem�dige   
budgetopfølgning   måned   for   måned.   
Det   bemærkes,   at   der   �l   kurser   og   e�eruddannelse   
er   afsat   kr.   100.000.   
Der   er   forlods   afsat   300.000   �l   diverse   fag   -   disse   
midler   fordeles   e�er   drø�elser   i   fagudvalgene.   
Af   fag   skal   især   nævnes   et   nyt   fag   Håndværk   og   
Design,   hvor�l   der   er   et   behov   for   anskaffelser   af   nyt   
udstyr,   for   at   faget   kan   leve   op   �l   den   forventede   
standard.   Her   kan   det   blive   nødvendigt   at   �lføre   
flere   midler.   P.t.   er   der   afsat   kr.   40.000   
Der   er   en   næsten   ubrugt   post   på   PLC,   der   e�erlader   
mulighed   for   anskaffelse   af   bøger   �l   biblioteket   på   
kr.   48.500.   
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Lejrskoler   er   budgetsat   i   alt   kr.   77.000   og   der   
forventes   ikke   et   forbrug   �l   de�e,   da   det   ikke   
forventes   at   der   bliver   arrangeret   lejrskoler   i   
indeværende   skoleår.   
Inventar   er   der   afsat   kr.   200.000   og   p.t.   forbrugt   
heraf   kr.   124.000,   så   her   er   der   et   beløb   på   kr.   
75.000   �l   rest   for   anskaffelser   i   år   -   i   prioriteret   
rækkefølge,   e�er   indhentede   ønsker   fra   
medarbejderne.   
Der   er   øremærket   232.000   �l   so�-   og   hardware.   
Bestyrelsen   foreslår   at   det    overvejes   at   der   
anskaffes   pc´ere   �l   de   ældste   elever   i   stedet   for   
Ipads.   Ipads   anvendt   i   disse   klasser   kan   så   ersta�e  
udtjente   Ipads   i   de   mindre   klasser.   
Bestyrelsen   ønsker   en   oversigt   over   økonomien   
vedrørende   pc´ere   og   ipads,   så   der   er   et   
beslutningsgrundlag   �l   brug   for   en   senere    debat   om   
emnet.   
Bestyrelsen   ønsker   at    være   med   i   
beslutningsprocessen.   
Henrik   forespørger   på   forbruget   af   midlerne   �l   
kurser   og   e�eruddannelse   og   hvorledes   disse   
formidles.   Skoleledelsen   oplyser,   at   ønsker   �l   kurser   
og   e�eruddannelse   drø�es   ved   MUS.   

  
Bestyrelsen   ønsker   at   ledelsen   som   a�alt   
udarbejder   et   katalog   over   ønsker   �l   investeringer   i   
møbler   og   andet   udstyr,   herunder   IT,   e�er   
indhentning   af   ønsker   fra   medarbejderne,   så   der   
kan   foretages   en   prioritering   heraf,   inden   året   er   
gået.   

  
Eleverne   har   også   ønsker   �l   anskaffelse   af   inventar,   
hvorfor   de   også   skal   høres   herom.   Eleverne   sender   
referat   fra   det   kommende   elevrådsmøde   �l   
bestyrelsen.     

  
Der   gøres   opmærksom   på,   at   det   omtalte   budget   
vedrører   indeværende   budgetår,   og   er   altså   �l   
anvendelse   i   de�e   skoleår.   

  
Der   skal   også   gøres   opmærksom   på   muligheden   for   
on-line   kurser,   hvis   der   er   relevante   kurser   for   
lærerne.   
E�eruddannelse   er   væsentligt   for   at   bevare   
fagkvaliteten   blandt   lærerne.   
Der   er   a�oldt   kurser   for   lærerne   i   indeværende   år,   
men   der   er   penge   �l   overs   på   denne   post.  
Der   er   iværksat   et   fælles   kursus   for   alle   lærere   i   
kommunen   for   håndværk   og   design.   

  
Det   blev   beslu�et   at   vi   tager   budge�et   på   næste   
møde   for   godkendelse.   
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Here�er   er   budgetopfølgning   et   fast   punkt   på   
dagsordenen   fremover,   så   bestyrelsen   orienteres   
om   udviklingen.   

  
  
  

4   17.40   -   17.55   Klassedannelse   på   7.årgang.   Skal   eleverne   kunne   
ønske   hvem   de   gerne   vil   i   klasse   med?   

Trine   B   

Ref    Skolebestyrelsen   stø�er   at   ledelsen   og   lærerne   
foretager   fordelingen   lige   som   sidste   år   under   
hensyntagen   �l   allerede   rejste   forventninger.   
Eventuelle   henvendelser   angående   placering  
behandles   individuelt.   

    

5   17.55   -   18.10   
  

PAUSE   
18.10-18.20   

Principper    
Hvilke   konkrete   punkter   i   oplægget   fra   september   
(vedlagt)   kan   der   ikke   opnås   enighed   om   mellem   
bestyrelse   og   ledelse?   
Hvordan   skal   vi   fortsæ�e   princip   arbejdet   under   
lockdown?   

Rasmus   B   

Ref    Bestyrelsen   ønsker   at   fremme   arbejdet   på   trods   af   
corona.   
Ledelsen   gennemgår   bestyrelsens   udkast   �l   nye   
principper   og   vender   �lbage   med   deres   
kommentarer   inden   næste   bestyrelsesmøde.   
Det   betyder,   at   det   på   næste   møde   kan   konstateres,   
hvor   der   er   enighed/uenighed.   

  
Here�er   er   der   klarhed   over   hvor�l   der   er   behov   for   
konsulentbistand.   

  
Der   indkaldes   konsulent   �l   mødet   i   april,   hvor   
mødedatoen   ændres   fra   den   14.   �l   den   15.   april.   
Pernille   indkalder   Inge   Lise   Andersen   fra   Skole   og   
Forældre   �l   mødet.   

    

6   18.20   -   18.40   Ledelsesgrundlaget   -   opfølgning   fra   september   Ole/Trine/Mic 
hael   

D   

Ref    “Nyt   fra   ledelsen”   er   iværksat.   
Medarbejderne   skal   høres   om   deres   opfa�else   -   det   
sker   i   MED-udvalget   i   næste   uge.   
Det   foreslås   at   medarbejderne   høres   på   blokmøder   
og   resultatet   præsenteres   på   næste   møde.   
Ledelsen   forventes   også   at   redegøre   for   deres   
opfa�else   af   hvordan   de   oplever   at   
ledelsesgrundlaget   har   ændret   hverdagen   på   skolen   
og   hvor   langt   ledelsen   er   med   implementeringen   af   
grundlaget   -   og   hvad   der   mangler.   
Ledelsesgrundlaget   ligger   �lgængeligt   fpr   alle   
medarbejdere   på   SBSYS.   
Punktet   drø�es   på   næste   møde.   

    

7   18.40   -   19.10   Hjemmeundervisning   under   lock-down   
Herunder:     

- Brev   fra   forældrene   fra   2.   årgang   (vedlagt)  
- Redegørelse   fra   ledelsen   

Rasmus   D   
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- Uddybning   fra   lærerperspek�v   
- Hvordan   er   undervisningen   gået/blevet   

varetaget?   Hvilke   retningslinjer/rammer   
var   udstukket   fra   ledelsen   fsa   
�ernundervisning,   og   hvordan   er   der   
løbende   fulgt   op?   

- Forældreperspek�v   /   Jacob   
Ref    Elevopfa�elsen   er,   at   der   er   stor   forskel   i   

undervisningen   fra   lærer   �l   lærer.   
Der   er   for   meget   skærmarbejde.     
Det   er   elevernes   opfa�else,   at   lærerne   gør   hvad   de   
kan   for   at   få   afviklet   undervisningen   bedst   muligt.   
Mo�va�onen   hos   eleverne   er   svindende.   

  
E�er   elevrådsmødet   i   morgen   sendes   referatet   �l   
bestyrelsen.   

  
Ledelsen   orienterede   om,   at   lærerne   fremadre�et   
samles   omkring   fælles   udvikling   af   
�ernundervisningen,   herunder   om   andet   end   
skærm   undervisning,   både   i   ind-   og   udskoling.   

  
Ledelsen   er   af   den   opfa�else,   at   lærerne   generelt   
har   gjort   det   fremragende   i   den   nuværende   
situa�on.   

  
Ledelsen   vil   fremadre�et   blive   mere   tydelig   i   sin   
udmelding   af   retningslinjer   for   undervisningen.   

  
Det   er   ledelsens   opfa�else   at   lærerne   har   overholdt   
de   retningslinjer,   ledelsen   havde   udmeldt   
vedrørende   nød-   og   �ernundervisning.   

  
Derfor   påtager   ledelsen   sig   det   ansvaret   for   
eventuelle   misforståelser,   samt   manglende   
�ernundervisning.   

  
Bestyrelsen   gennemgik   �dsforløbet   for   en   
forældrehenvendelse   angående   undervisningen   i   en   
klasse.   

  
Det   blev   konstateret,   at   der   på   intet   �dspunkt   har   
været   tale   om   en   klage   direkte   �l   skolechefen.   
Henvendelse   var   sket   �l   lærerne,   here�er   �l   
afdelingsleder   og   endeligt   �l   skolelederen   -   uden   det   
ønskede   resultat,   hvore�er   der   slu�eligt   blev   re�et   
henvendelse   �l   skolechefen.   E�er   en   drø�else   med   
denne   tog   skoleledelsen   ini�a�v   �l   at   ændre   
rammerne   for   undervisningen     i   form   af   lærerdrevet   
�ernundervisning.   

  
Henrik   Pabst   Vangmark   bemærker,   at   sagen   
medførte   meget   bøvl   og   frustra�on   blandt   lærerne.   
De   var   uforstående   overfor   de   store   forandringer   af   
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den   daglige   undervisning,   som   blev   iværksat   “over   
na�en”.   De   savner   dialog   og   inddragelse.   

  
Ledelsen   påtager   sig   det   fulde   ansvar   for   forløbet   
samt   de   misforståelser   der   er   opstået   undervejs.     

  
Skolebestyrelsen   er   bekymret   over   at   der   er   nogle   
lærere   der   kommer   i   klemme   i   situa�onen   -   hvad   
har   ledelsen   gjort   for   at   samle   op   på   de   pågældende   
lærere?   

  
Skolebestyrelsen   opfordrer   ledelsen   �l   snarest   at   
tale   med   de   pågældende   lærere   med   deltagelse   af   
deres   �llidsmand.   

  
  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

8   19.10   -   19.   20   Opfølgning   på   corona-situa�on   (sundhedsmæssig)   
- hvad   er   status   på   coronaudbrud,   smi�e   og   

genåbning   
- info   �l   bestyrelsen?   Forældrene?   

Ole,   Trine,   
Michael   

D   

Ref    Rasmus   undrede   sig   over   ingen   informa�on   �l   
bestyrelsen   vedrørende   corona   udbrud   på   skolen   i   
uge   6.   Man   skulle   læse   det   i   dagspressen.   
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Situa�onen   er   nu,   at   der   p.t.   er   2   medarbejdere   (FO)   
der   er   sygemeldt   af   corona,   men   ingen   nysmi�ede   
e�er   uge   7.   
Smi�eopsporing   er   kontaktet,   men   ingen   ved   hvor   
det   kommer   fra,   da   der   også   var   tale   om   flere   
varianter   af   corona.   
Der   er   kommunikeret   �l   de   ramte   klassetrin   via   
AULA   under   hele   forløbet..   
Bestyrelsen   spørger   om   der   er   retningslinjer,   der   
ikke   er   overholdt,   siden   det   gik   så   galt??     

  
Det   er   ledelsens   opfa�else,   at   alle   retningslinjer   er   
blevet   overholdt.   
Dog   undrer   medarbejderne   sig   over   
rengøringsniveauet,   der   ikke   synes   at   overholde   
retningslinjerne,   ligesom   eleverne   har   konstateret,   
at   det   er   samme   klud   der   anvendes   både   �l   gulv   og   
a�ørring   af   borde.   

  
Der   blev   heller   ikke   afspri�et   i   lokaler   og   a�ørret   
kontak�lader.   

  
Ledelsen   meddelte,   at   der   er   en   kommunal   kontrakt   
med   et    rengøringsfirma   –   og   pedeller/   ledelsen   
gentagne   gange   over   for   rengøringsselskabet   har   
påpeget   at   rengøringen   udføres   for   dårligt,   uden   at   
det   har   medført   mærkbare   ændringer   �l   det   bedre.   

  
Der   rengøres   1   gang   dagligt.   
Der   foretages   rengøring   af   toile�er   hver   dag.   
Kontak�lader   a�ørres   fra   denne   uge   –   ikke   af   
rengøringsfirmaet,   men   af   kan�nepersonale   

  
Kommunen   har   meddelt   at   rengøringen   er   et   
fokusområde   -   det   forventer   forældrene   så   
overholdes,   og   det   er   ledelsens   ansvar   at   der   følges   
op   på   de�e.   

  
Hvordan   er   tankerne   omkring   de   større   elevers   
�lbagevenden   på   skolen.   

  
Ledelsen   vil   afvente   udmelding   af   retningslinjer.   

  
Der   er   nu   kviktest   hold   på   skolen   2   gange   om   ugen   
for   test   af   lærere   i   �dsrummet   11-   13..     

9           
Ref          

10           
Ref          

11           
Ref          

12           



  
  

  
  

Forberedelse:     
  

Bilag:   
  

Punkter   til   næste   møde:   
Kommende   møder:   

● Tirsdag   23.03.21   
● Torsdag   15.04.21   
● Onsdag   26.05.21   
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Ref          
13           

Ref          
Evt.   19.   20   -   19.30   Eventuelt   

Skolebestyrelsesseminar   -   Skole   og   Forældre   20.3   el.   
17.4   
Håndbog   for   skolebestyrelse   -     

  
Pernille   
Pernille   

  

Ref    Håndbog   for   skolebestyrelse   kan   a�entes   
på   kontoret   hos   Ole.   
Alle   opfordres   �l   at   deltage   i   kursus   for   
skolebestyrelse   -   enten   den   20.3   eller   den   
17.4.   Tilmelding   sker   �l   Ole,   der   så   sørger   
for   samlet   �lmelding   (af   hensyn   �l   rabat)   
Nu   bliver   skolebestyrelsen   opre�et   i   AULA   
så   alle   skolebestyrelsens   medlemmer   
fremover   modtager   mails   sendt   �l   
bestyrelsen.   
I   minifo   starter   der   38   nye   børn   i   april   -   der   
arbejdes   på   en   permanent   løsning   for   
lokale   �l   de�e   formål..     

  
Til   næste   møde:   
Hvordan   modtager   vi   nye   elever   på   skolen?   
Forældrerepræsentantskab   -   hvordan?   

  
  
  
  

    

Referent    Mødeleder    Fraværende   
Ebbe    Rasmus    Susanne   



● Tirsdag   15.06.21   
● Torsdag   24.06.21   (Dimission)   
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